
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING S.V Heeten. 
 
Datum: Maandag 2 December 2024 
Locatie: Kantine S.V. Heeten 
 

• Opening en vaststellen Quorum / vastellen agenda  
- Marcel Schurink opent de vergadering. 
- Agenda iets aangepast dan is verstuurd per email. 
- Vaststellen van quorum. 
- Her plannen algemene ledenvergadering i.v.m. opkomst is minder dan 2/3 van de leden 

- Presentielijst ondertekend door alle leden die aanwezig zijn. 
 

• Vaststellen Notulen Algemene Ledenvergadering 27-11-2023 
 

- Goedgekeurd door de aanwezig leden. 
 

• Jaarverslag secretaris 
- 500 leden waarvan 350 spelende leden. 
- Senioren teams 7 i.p.v. 8 vveteranen team 45+ waren apart vermeld. 
 

• Jaarverslag van de penningmeester 
- Michael ligt het jaarverslag toe aan een ieder. 
- Extra omzet komt vanuit de kantine. 
- Diverse aanschaffingen cv ketel, tv, digitale prijslijst. 

  

• Verslag van de kascontrole commissie 
- Hans Petri ligt het jaarverslag toe aan de leden. 
- Goed gekeurd. 
- Decharge word verleend. 
- Ad van der Wielen en Theo Schotman worden bedankt voor hun diensten 

 

• Vaststellen jaarrekening 
- Marcel ligt het verslag toe. 
- Decharge word verleend goedkeuring door leden. 
- Formeel word goedkeuring gevraagd. 

 

• Vaststellen begroting voor het jaar 2024-2025 
- Michael legt de begroting uit aan de leden. 
- Gas tarief nog net zo goed is als voorheen. 

Prijzen staan nog redelijk gelijk t.o.v. voorheen. ( vraag johnny kemper ) 
- Vrijval van voorziening nu leeg waarom ( hans petri ) 

Meubilair en keuken grotere uitgaven. 
- Keuken word een grotere project. 
- Vraag subsidie van de gemeente waar staan die beschreven. 

Kosten onderhoud park in verwerkt. 
 

• Vaststellen van de contributies en bijdragen voor het verenigingsjaar 2024-2025 
- Nieuw punt voor op de agenda. 

Vorig jaar niet verhoogd. 
- Vraag wat is de contributie t.o.v. andere verenigingen Marcel geeft aan geen onderzoek te 

hebben gedaan. 
- Vraag is zou je wel gaan indexeren dit jaar. Hierop niet direct een antwoord. 

Overwegen is om dit voor de jeugd niet te doen maar wel alleen voor de senioren. 
- Marcel geeft aan dit jaar niet meer terug te kunnen draaien is al doorgevoerd. 

Word meegenomen in het komende jaar. 
 

• Verkiezing bestuursleden 
- Emiel Hutten treed af  
- Shannon Nijhof word voorgesteld. 

Aanwezig leden stemmen hiermee akkoord. 
 



• Verkiezing van de kascontrole voor het verenigingsjaar 2024-2025 
- Henny huis in het veld 
- Gerard Rensen 
- Martin vloedgraven  
- Hans Petri treed af. 
- Aanpassen van de leden in de commissie staat niet correct in de statuten. 

3 leden 2 reserve. Hier wordt onderzoek in gedaan. 
 

• Goedkeuring nieuwe statuten S.V.Heeten 
- Huidige statuten willen we vernieuwen i.v.m. veroudering. 
- WBTR verandering. 
- Toekomst bestendig maken. 
- Meerderheid nodig 2/3 van de leden moeten hierbij aanwezig te zijn. 

Helaas te lage opkomst. 
- Nieuwe stemronde over een paar weken. 

Officiële uitnodiging word verstuurd. 
- Club van 50 leden zijn niet stemgerechtigd. 
- Verplicht vrijwilligerswerk staat niet in de statuten of huis regelement. 
 

• Commerciële zaken. Kleding en Activiteiten 
- Wouter ligt toe. 
- Jarenlang geld en sponsoren stabiel. 
- Sponsoring kleine indexering. 
- Sponsor lunch georganiseerd niet standaard elk jaar. 
- Sponsorkleding bv een bedrijf wil een team sponseren dan is dit alleen mogelijk om via de 

club te regelen, niet op eigen houtje. 
 
- Nieuwe Leasekleding bezig sinds maart 2024. 
 

8 jaar contract jako na 4 jaar tussenevaluatie. 
- Nieuwe zomerjassen  
- Activiteiten gaan over naar Shannon. 
- Vragen communiceer de leasekleding aan de leden als dit later word geleverd. 

 

• Organisatorische zaken  /  Technische zaken 
- Huub ligt toe. 
- Tc uitbreiding met Ruben Tepperik, Robin Raats en Rick Kemper. 
- Afscheid hoofdtrainer Martin Dollenkamp 
- Bezetting van het kader erg lastig. 
- 4 trainersavonden met hoofdopleiding GAE. 

    

• Wedstrijd Secretariaat 
- Geen bijzonderheden 

 

• Accommodatie & Kantine  
- Dennis ligt toe. 
- Vrijwilligers achter de bar word steeds lastiger. Vooral vaste krachten. 
- Digitale prijslijst mooie toevoeging. 
 
- Accommodatie dag groot succes. 
- Energiescan. Komen goed uit de bus. 
- Overkapping super blij mee. 
- Dartbanen goede aanvulling club van 50 dank hiervoor. 
- Meubilair kantine en bestuurskamer word vervangen. 1e kwartaal 2025 
- Brandbeveiliging word aangepast. 
- Schoonmaak roest tafels onder de overkapping. 
- Hoe kijkt het bestuur tegen drank misbruik en filmpjes hierover. 

Marcel ligt toe in overleg met gemeente Raalte en andere clubs binnen de gemeente. 
Wordt nader toegelicht. 

- Overkapping tussen kleedkamers en kantine of die vervangbaar is. 
Word meegenomen staat op de agenda. 



• Club van 50 
- Marcel geeft aan dat we transparant willen zijn vandaar is dit punt toegevoegd. 
- Michael ligt toe inkomsten / uitgaven. 
- Club van 50 neemt toe in leden. 
- Vraag van jan of club van 50 ook op vrijdagavond een keer kan. 

Optie word bekeken. 
 

• Rondvraag  
- Vraag verplaatsing basisschool. 

Marcel legt uit dat wij trainingscapaciteit gaan inleveren. 
Optie voorheen 3e veld om te turnen naar trainingsveld. 

- Verlichting huidige trainingsveld zal niet direct door de gemeente worden aangepakt i.v.m. 
dat het tijdelijk is i.v.m. aanleg basisschool nieuw. 

 
- Huub geeft aan wie nog een goede bestemming heeft voor de oude leasekleding dan 

horen wij dit graag. 
 

• Sluiting   
- vergadering sluit 21:48 uur. 


